
INFORMACJA O PRZEDSZKOLU 
MIEJSKIM NR 6 W MIELCU W JĘZYKU 

ŁATWYM DO CZYTANIA - ETR (EASY TO 
READ) 

 

 

Logo tekstu łatwego do 
czytania i rozumienia: głowa 
nad otwartą książką i 
podniesiony w górę kciuk w 
geście OK. 

 

Przedszkole Miejskie nr 6 w Mielcu  

Przedszkole Miejskie nr 6 w Mielcu, czyli w skrócie przedszkole znajduje się w dwóch 
lokalizacjach 

 

Zdjęcie przedstawiające budynek główny przedszkola  



Budynek główny przy ul. Piotra Skargi 15 w Mielcu. 
 

 

Budynek przedszkola widok od strony wejścia 

 

Oddział dla dzieci 6-letnich znajduje się w budynku Szkoły Podstawowej nr 7 przy 

 ul. Grunwaldzkiej 7 

 

Zdjęcie przedstawiające wejście do oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej nr 7 

 



Wejście do budynków jest odpowiednie dla osób niepełnosprawnych, starszych i dla mam z 
dziećmi.     

 

 

 

Zdjęcie przedstawiające wejście dla osób niepełnosprawnych budynek główny ul. Piotra Skargi 15 

 

 

Zdjęcie przedstawiające wejście dla osób niepełnosprawnych oddział przedszkolny Szkoła  Podstawowa nr 7, 

 ul. Grunwaldzka 7 

 



Przedszkolem zarządza dyrektor przedszkola pani Anna Mądry 

W przedszkolu pracują również nauczyciele, pomoc nauczycieli, intendent oraz personel 
pomocniczy.  

 

Czym zajmuje się przedszkole? 
Przedszkole zajmuje się wychowywaniem dzieci w wieku od 3 do 6 lat.  

Przedszkole ma za zadanie realizować programy wychowania uwzględniające podstawę 
programową dla dzieci w tym wieku. Przedszkole jest placówką, która prowadzi zarówno 
opiekę nad dziećmi, jak i działalność wychowawczo-edukacyjną.  

 

Informacja:  

Przedszkole czynne jest od poniedziałku do piątku w godzinach 6.00-16:30 

 

Jeśli chcesz się skontaktować z naszym przedszkolem możesz: 

- napisać pismo i wysłać je na adres : 

Przedszkole Miejskie nr 6 w Mielcu, 

ul. Piotra Skargi 15,  

39-300 Mielec 

- wysłać  e-mail na adres: 

przedszkole6@miasto.mielec.pl  

- zadzwonić sam lub przy pomocy innej osoby na numer telefonu: 

17 787 47 22 

- przyjść do sekretariatu Przedszkola Miejskiego nr 6 w Mielcu od poniedziałku do piątku, 

ul. Piotra Skargi 15  

w godzinach od 10:00 – 13:00 

Sekretariat to biuro, w którym można zostawić pisma i otrzymać potrzebną informację o 
przedszkolu.  

Możesz skorzystać z tłumacza języka migowego, musisz zgłosić chęć co najmniej na 3 dni 
robocze przed wybranym przez siebie terminem, z wyłączeniem sytuacji nagłych. Zgłoszenia 
należy dokonać w wybrany sposób: 



 możesz przyjść do Przedszkola Miejskiego nr 6 w Mielcu, ul. Piotra Skargi 15 (gabinet 
Dyrektora), 

 możesz napisać pismo i wysłać je pocztą tradycyjną lub kurierską pod adresem: 

      Przedszkole Miejskie nr 6 w Mielcu, ul. Piotra Skargi 15, 39 - 300 Mielec 

 możesz wysłać e-mail: przedszkole6@miasto.mielec.pl 

  
Piktogram oznaczający usługę tłumacza języka migowego, dwie dłonie w geście migania. 

 

Jeśli przyjedziesz do nas autem 
zaparkuj na specjalnie oznaczonym miejscu. 

Miejsce parkingowe znajdziesz na parkingu naprzeciw przedszkola. 

 

Zdjęcie przedstawiające miejsce parkingowe dla osób niepełnosprawnych 


